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Godkännande av dagordningen 

Dagordning godkänns.   

 

Genomgång av närvaro 

Närvaro gicks igenom.  

 

Justering av protokoll 

Karin Lund och Karin Hanqvist utses att justera protokollet. 

 

Föregående protokoll 

Föregående protokoll läggs till handlingarna. 

 

Tillgänglighetsfrågor 

Rådet ger eloge till förvaltningen gällande de nya badbryggorna i 

Blackeberg samt Nockeby. De finner även att det under sommaren 

varit övervägande rent och städat runt parker. Det framkommer 

även att de är nöjda med nya utegymmet i Blackeberg.  

 

Stadsdelsnämndens sammanträde den 24 augusti 2023 

Pensionärsrådet har tagit del av samtliga ärenden och lämnar 

synpunkter kring följande: 

 

Ärende 4: Nytt medborgarförslag: laddplatser för elcyklar BRO 

2023/350 

Rådet tillstyrker förslaget och framför att det finns behov i 

stadsdelen.  

 

Ärende 5: Tertial 2 2023 för Bromma stadsdelsnämnd  

BRO 2023/375 

Rådet framför frågor avseende terialrapport 2. Rådet vill ha 

förtydligande avseende beskrivning av stadsdelens fixartjänst för 

seniorer, hur individuppföljningar genomförs samt att begreppet 

”ramtid” beskrivs på olika sätt genom rapporten. Rådet framför 

önskemål att begreppet preciseras framledes.  

Rådet efterfrågar även information om antal personer som fått 

avslag på sin ansökan inom äldreomsorgen samt även antal som 

överklagar och fördelningen mellan könen.  

 

Förvaltningen besvarar rådets frågor och avser återkomma gällande 

siffor om antal avslag.  

 

Ärende 9: Remissvar- Stockholms strategi för parklekar, KS 

2023/755 BRO 2023/319 

Rådet framför att de vill få in äldreperspektivet vid etablering av 

parklekar mm. Det genom att anlägga boulebanor eller liknande i 

anslutning. 
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Information- avdelningen äldreomsorgs tertial 2 

Vendela Juberg håller en dragning om de resultat som avdelning 

äldreomsorg presenterat på avdelningsnivå i tertialrapport 2. 

 

Pensionärsrådet inkommer med frågor som förvaltningen besvarar.  

 

Förvaltningens rapport   

Malin Persson rapporterar följande från förvaltningen: 

 Hemtjänsten har fulltalighet i chefsbemanningen  

 Heltid som norm är ett pågående arbete inom avdelning 

äldreomsorg 

 Avdelning äldreomsorg arbetar vidare med att skapa 

attraktiva arbetsförhållanden  

 Beställarenheten har en pågående samverkan med 

hemtjänstutförare i stadsdelen, såväl privata och kommunala 

utförare, för att diskutera ramtid, samverkan och anhörigstöd  

 

Rådets rapporter 

Rådet var på hälsodagen som anordnades på stadion. Det beskrev 

som bra och intressant.  

 

Skrivelser 

Inget att notera. 

Kommunstyrelsens pensionärsråds protokoll 

Inget att notera. 

Övriga frågor 

Rådet har frågor avseende en insändare i DN som riktat sig mot 

äldreomsorgen i Bromma.  

De ställer frågan avseende hur bedömningsförfarandet går till. 

 

Malin Person besvarar rådets funderingar och att förvaltningen inte 

kan kommentera enskilda ärenden. Malin förklarar hur 

bedömningsförfarandet går till på en generell nivå. 

 

Rådet framför synpunkter kring förvaltningens uppsökande arbete 

mot äldre. De finner att det inte räcker med skriftlig information 

utan önskar att förvaltningen går hem till de äldre inom en vis 

åldersgrupp och informerar. Gärna tillsammans med regionen. 

Förvaltningen tar till sig rådets synpunkt.   

 

Nästa sammanträde 

Onsdag 18 oktober 2023 klockan 14.30. 


